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Geacht college, 

Van KBO Boekel ontvangen wij signalen dat zij aanlopen tegen het gevoerde beleid 
omtrent vervangingsinvesteringen, nu zij exploitant van Boszicht zijn. Zij voelen zich 
anders behandeld dan andere verenigingen, met name dan buitensportverenigingen, 
nu zij gebruik maken van de beleidslijn vervangings- en uitbreidingsinvesteringen. 
Deze beleidslijn zou zo snel mogelijk geëvalueerd worden, waarbij andere 
(maatschappelijke) verenigingen dan buitensportverenigingen betrokken zouden 
worden. Deze evaluatie is nog steeds niet afgerond. Omdat de KBO – en wellicht 
geldt dit ook voor andere verenigingen – aangeeft hierdoor anders behandeld te 
worden dan wel in moeilijkheden verkeren, hebben wij de volgende vragen voor u. 

1. Aangegeven wordt dat onder andere de KBO behandeld wil worden als 
(buiten)sportverenigingen waar het gaat om vervangingsinvesteringen en 
subsidies. Herkent u dit signaal en zo ja, hoe reflecteert u daarop? 

2. Ook wordt aangegeven dat de wens bestaat om als onderdeel van een VVE 
betrokken te worden in de berekening omtrent het accommodatiebeleid. Hoe 
reflecteert u daarop? 

3. Al langer bestaat de wens om een uitbouw van Boszicht uit te voeren, o.a. 
vanwege krappe ruimte. Hier is in het verleden meermaals contact over 
geweest. Hoe staat u daar nu in? 

4. Een snelle evaluatie van de hierboven genoemde beleidslijn kan een 
oplossing bieden, net als privatisering van de KBO. Hoe staat u tegenover 
deze oplossingen? 

5. Kunt u aangeven wat in uw ogen de nu geldende overeenkomsten tussen de 
gemeente Boekel en de KBO zijn en wat in de reeds gevoerde gesprekken de 
gemaakte afspraken zijn? 

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 

Fractie DOP 


